
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 20/01/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων

ΘΕΜΑ: « Σε λίμνη έχουν μετατραπεί 15.000 στρέμματα στο Καλαμάκι Αγιάς»

Κύριε Υπουργέ,

Τα χωράφια τους κάτω από το νερό, καθώς και πολλές από τις καλλιέργειές τους
κατεστραμμένες αντίκρισαν οι Καλαμακιώτες αγρότες με το που κόπασαν οι έντονες
βροχοπτώσεις που έπληξαν την περιοχή την Τρίτη 11/2 και την Τετάρτη 12/2, φέρνοντάς
τους κυριολεκτικά σε απόλυτη απόγνωση. Υπολογίζεται ότι έχουν πλημμυρίσει τουλάχιστον
15.000 στρέμματα με σιτάρια, κριθάρια, τριφύλλια ακόμη και δενδροκαλλιέργειες. Το νερό
φτάνει σε ορισμένα σημεία το ένα μέτρο και το τοπίο θυμίζει μια τεράστια λίμνη και όχι
φυσικά καλλιεργήσιμη έκταση. Πέρα από την καταστροφή που υφίστανται τα σπαρμένα
χωράφια, όλοι θεωρούν ότι θα δυσκολευτούν να σπείρουν και τις ανοιξιάτικες καλλιέργειες,
ενώ είναι βέβαιο ότι σε μερικές περιοχές μπορεί και να μη σπείρουν καθόλου.  Οι αγρότες
υποστηρίζουν ότι σε όλο αυτό το μεγάλο κομμάτι κάτω από το Καλαμάκι υπάρχει πρόβλημα
εδώ και πολλά χρόνια, λόγω έλλειψης αποστραγγιστικών και καθαρισμού. Ακόμη, τονίζουν
πως κάθε χρόνο σχεδόν υπάρχουν οι ίδιες πλημμύρες και καταστρέφονται χιλιάδες
στρέμματα καλλιεργειών, με αποκορύφωμα όμως την τωρινή απελπιστική για όλους εικόνα
και κατάσταση.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε να μεριμνήσετε άμεσα, ώστε να γίνουν τα έργα καθαρισμού στην εν λόγω
περιοχή;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ
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